
 

 
 
 
 
 
 
Aan : gemeenteraad 
 
 
Van : burgemeester Hans Cornelisse Datum : 21 juni 2012 
 Onderwerp : recreatiewoningen 
 
 
 
Naar aanleiding van de schriftelijke vragen van Kleurrijk Langedijk in de gemeenteraad van 12 juni jl. 
week zou ik u informeren over het volgende. Een plan van aanpak over het onderwerp permanente 
bewoning van recreatiewoningen en overleg met de Belastingdienst over de terugvordering van 
huurtoeslag ontvangen door bewoners van recreatiewoningen. Een eerste contact heeft inmiddels 
plaatsgevonden.  
 
De mogelijkheden die naar voren komen voor oplossingen rond het terugvorderen van ontvangen 
huurtoeslag zijn onzeker. Mede in dat verband zal op korte termijn, nog voor het zomerreces, in het 
college gesproken worden over het onderwerp permanente bewoning van recreatiewoningen. 
Daarvoor zal nog opnieuw overleg plaatsvinden met de Belastinginspectie.  
 
Vervolgens zal na de zomervakantie het plan van aanpak besproken worden in het college. Deze 
planning is op 20 juni 2012 besproken met een afvaardiging van bestuurdersleden van De Oude 
Boomgaard.  
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